
Referat Svømmeafdelingens årsmøde d. 22/5-23. 

 

Følgende foreninger til stede: Skat, Radiometer, Nordea og 

Idrætsforeningen Bispebjerg Hospital (IBBH). 

Mathilde Mathiasen, udviklingskonsulent Firmaidræt Storkøbenhavn deltog i 

årsmødet. 

Antal stemmeberettigede: 4 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent og stemmetællere. 

3. Afdelingens beretning. 

4. Indkomne forslag. 

5. Orientering om regnskab og budget. 

6. Valg af udvalgsmedlemmer. 

7. Afslutning. 

 

1. Erik Christensen, Radiometer, blev valgt som dirigent. 

 

2. Gitte Nielsen, IBBH, blev valgt som referent 

Leif Slangerup, Nordea og Solvej Nielsen, Skat blev valgt som 

stemmetællere. 

 

3. Gitte Nielsen fremlagde Svømmeafdelingens beretning, som blev 

godkendt. 

 

4. Svømmeudvalget havde stillet et forslag om at overgå til nyt bestillings- 

og betalingssystem af svømmekort.  

Begrundelse: Det vil lette arbejdet på kontoret mht. opkrævning af gebyr 

hos den enkelte firmaidrætsforening/enkelt medlemmer. 

Dette blev godkendt. Der vil komme flere informationer ud om dette via 

Nyhedsbrevet fra Firmaidræt Storkøbenhavn. 

 

Svømmeudvalget havde stillet et forslag om reducering af antallet af 

udvalgsmedlemmer fra 5 → 4. 

Begrundelse: Der er ikke arbejde i udvalget til mere end 4 medlemmer. 

Dette blev godkendt. 

 



5. Gitte Nielsen orienterede om 2022-regnskabet og gennemgik budgettet 

for 2023. 

 

6. Følgende var på valg: 

 

Gitte Nielsen, udvalgsformand: Ønsker genvalg 

Leif Slangerup, ansvarlig for udstedelse af svømmekort: ønsker genvalg. 

Ib Thustrup, udvalgsmedlem: ønsker ikke genvalg. 

Solvej Nielsen, udvalgsmedlem: ønsker genvalg 

 

Gitte, Leif og Solvej blev genvalgt til udvalget. 

Ib trådte ud af udvalget, og udvalget er herefter på 4 personer. 

 

7. Mathilde præsenterede sig selv, og fortalte om det nye bestillingssystem. 


